

Nawarzyce gmina Wodzisław: zestawienie bibliograficzne w wyborze

Wydawnictwa zwarte

1. Dzieje ziemi i powiatu jędrzejowskiego / Cezary Jastrzębski, Adam Massalski, Jacek Pielas, Beata Wojciechowska ; [opracowanie redakcyjne Sylwester Wolak]. – Kraków : Agent PR ; Jędrzejów : Powiat Jędrzejowski, 2018. – 351 stron
2. Gmina Wodzisław / Michał Nowak. – Wodzisław ; Kraków : "Gestum", 1998. – 16 stron
3. Historia sztandaru PSL w Nawarzycach / Roman Socha. W: W rządzie i opozycji : dramatyczna działalność PSL / redakcja Stanisław Durlej. – Kielce : Ludowe Towarzystwo Naukowo-Kulturalne O/ Kielce, 2007. – S. 129-132
4. Historyczny opis kościołów, miast, zabytków i pamiątek w jędrzejowskim / Jan Wiśniewski. – Kielce : "Jedność", 2000. – S. 312-319 Nawarzyce
5. Katalog sztuki w Polsce. T. 3, Województwo kieleckie. Z. 3, Powiat jędrzejowski / Tadeusz Przypkowski. – Warszawa : Państwowy Instytut Sztuki. Dział Inwentaryzacji Zabytków, 1957. – S. 28 : Nawarzyce
6. Mapa topograficzna Polski : Nawarzyce M-34-53-B-c-3 / Główny Urząd Geodezji i Kartografii. – Warszawa : Główny Geodeta Kraju, 2003. – 1 karta : mapa
7. Monografia historyczna i gospodarcza powiatu jędrzejowskiego. Cz. 1-2 / Seweryn Borkiewicz, Zygmunt Linowski. – Kielce : nakładem Związku Ziemian w Jędrzejowie, 1937. – S. 139-140 : Nawarzyce
8. Nazwy miejscowe północnej części dawnego województwa krakowskiego / Kazimierz Rymut. – Wrocław : Zakład Narodowy im. Ossolińskich, 1967. – S. 111: Nawarzyce
9. Nazwy miejscowe województwa kieleckiego : nazwy miast i wsi, nazwy części miast i wsi oraz nazwy alei, placów, ulic i osiedli mieszkaniowych / Danuta Kopertowska. – Warszawa ; Kraków : Państwowe Wydawnictwo Naukowe, 1984. – S. 244 : Nawarzyce
10. Parafia Trójcy Świętej w Jędrzejowie na tle dekanatu : zarys dziejów / Waldemar Kowalski, Daniel Olszewski. - Kielce : "Jedność", 2003. - 418, [2], [48] stron
Nawarzyce - s. 19-21, 23, 97, 135, 148, 233, 254, 256, 278, 307
11. Powiat jędrzejowski; współczesność i tradycje historyczne / opracowanie Urszula Lubczyńska-Gładka, Agnieszka Smorąg. - Jędrzejów : Nowa Galicja Sp. z o.o., 2004. – S. 67-68 : Nawarzyce
12. Słownik geograficzny Królestwa Polskiego i innych krajów słowiańskich. T. 6 / pod redakcją Filipa Sulimierskiego, Bronisława Chlebowskiego, Władysława Walewskiego. – Warszawa : Wydawnictwa Artystyczne i Filmowe, 1976 – S. 936 : Nawarzyce

13. Słownik nazw miejscowości województwa świętokrzyskiego / Marek Ruszkowski. – Kielce : Wydawnictwo Uniwersytetu Jana Kochanowskiego, 2020. – S. 163 : Nawarzyce
14. Świętokrzyski album. Cz. 3. / Roman Mirowski. – Kielce : Regionalny Ośrodek Studiów i Ochrony Środowiska Kulturowego, 2001. – S. 76 : Nawarzyce
15. Znani i nieznani ziemi jędrzejowskiej / Tadeusz Stolarski. – Słupia Jędrzejowska ; Włoszczowa : Stowarzyszenie Przyjaciół Gimnazjum Publicznego im. Romana Czerneckiego, 2009. – 737, [16] stron
Nawarzyce - s. 19-20, 214, 388, 483, 614, 617, 622-623, 674.

Wydawnictwa ciągłe

16. Chlubne tradycje Nawarzyn / Maria Potocka. W: Niedziela Kielecka. – 2005, nr 41, s. VIII
17. Eucharystia podczas pieszej pielgrzymki rzeszowskiej na Jasną Górę / Józef Fila, Andrzej Garbarz. W: Resovia Sacra. Studia Teologiczno-Filozoficzne Diecezji Rzeszowskiej. – 1998, nr 5, s. 189-202
https://bazhum.muzhp.pl/media/files/Resovia_Sacra_Studia_Teologiczno_Filozoficzne_Diecezji_Rzeszowskiej/Resovia_Sacra_Studia_Teologiczno_Filozoficzne_Diecezji_Rzeszowskiej-r1998-t5-Resovia_Sacra_Studia_Teologiczno_Filozoficzne_Diecezji_Rzeszowskiej-r1998-t5-s189-202/Resovia_Sacra_Studia_Teologiczno_Filozoficzne_Diecezji_Rzeszowskiej-r1998-t5-s189-202.pdf
18. Fotografie, asygnaty z Sielca i budżet Nawarzyn z 1944 r. : z Archiwum Wodzisławskiego / Michał Kazimierz Nowak. W: Znad Mozgawy. – 2005, nr 5, s. 5-7
19. Jubileusz kapłański / W: Gazeta Kielecka. – 1905, nr 54, s. 2
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/3974/edition/3867/content?ref=desc>
20. Kartka z historii nawarzynskiej ziemi / zebrali i opracowali Edward Nowak. W: Przyjaciel Wodzisławia. – R. 7, nr 14 (1994), s. 29-30
21. Konspiracyjna prasa ludowa na Kielecczyźnie (1939-1945) / Mieczysław Adamczyk. W: Kwartalnik Historii Prasy Polskiej. – R. 17, nr3 (1978), s. 53-76
https://bazhum.muzhp.pl/media/files/Kwartalnik_Historii_Prasy_Polskiej/Kwartalnik_Historii_Prasy_Polskiej-r1978-t17-n3/Kwartalnik_Historii_Prasy_Polskiej-r1978-t17-n3-s53-76/Kwartalnik_Historii_Prasy_Polskiej-r1978-t17-n3-s53-76.pdf
22. Kronika (maj 2006 - marzec 2009) : 15 sierpnia 2006 r. - Obchody 60 rocznicy wydarzeń w Nawarzynach / Witold Madetko. W: Przyjaciel Wodzisławia. – Nr 26 (2009), s. 88-89
23. Kronika (maj 2006 - marzec 2009) : obchody rocznicy powstania OSP w Nawarzynach / Witold Madetko. W: Przyjaciel Wodzisławia. – Nr 26 (2009), s. 96-97
24. Napad na dwór w Nawarzynach. W: Gazeta Kielecka. – 1909, nr 102, s. 3
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/4443/edition/4331/content?ref=desc>
25. Nawarzyce nad Mozgawą : prezentujemy wieś / Urszula Lubczyńska-Gładka. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2001, nr 14, s. 9

26. Nawarzyce. Ochotnicza Straż. W: Echo Dnia (Świętokrzyskie, Busko i in.). – 2008, nr 200, [dodatek Strażacy 2008], s. 14
27. Nie leży jak pies pod plotem : tajemnica grobu powstańca z 1863 roku / mówi Kazimierz Załęski, rozmawiał Marcin Sztandera. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. – 2004/2005, 31 grudnia / 2 stycznia, [dodatek do Gazety Świątecznej Wydanie 1 2004 nr 306], s. 3
28. Pewnej zimy w Nawarzycach : w małej wsi koło Wodzisławia działał tajny uniwersytet / mówi Stanisław Kuśmierczyk, rozmawiał Piotr Burda. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. – 2005, 2 września, [dodatek do Gazety Wyborczej Wydanie KI 1 2005 nr 204], s. 6
29. Podziękowanie. W: Gazeta Kielecka. – 1908, nr 57, s. 3
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/4293/edition/4182/content?ref=desc>
30. Poświęcenie remizy : 85-lecie Ochotniczej Straży Pożarnej w Nawarzycach. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2007, nr 28, s. 8
31. Potrójne święto : wielkie obchody historycznych wydarzeń w Nawarzycach / Przemysław Chechelski. W: Echo Jędrzejowa. – 2006, nr 33, [dodatek do Echo Dnia 2006-08-18], s. 3
32. Prace konserwatorskie województwa kieleckiego w latach 1982-1986 / Anna Piasecka. W: Ochrona Zabytków. – R. 42, nr 2 (1989), s. 189-199
[https://bazhum.muzhp.pl/media/files/Ochrona_Zabytkow/Ochrona_Zabytkow-r1989-t42-n2_\(165\)/Ochrona_Zabytkow-r1989-t42-n2_\(165\)-s189-199/Ochrona_Zabytkow-r1989-t42-n2_\(165\)-s189-199.pdf](https://bazhum.muzhp.pl/media/files/Ochrona_Zabytkow/Ochrona_Zabytkow-r1989-t42-n2_(165)/Ochrona_Zabytkow-r1989-t42-n2_(165)-s189-199/Ochrona_Zabytkow-r1989-t42-n2_(165)-s189-199.pdf)
33. Premier odsłonił w niedzielę tablice pamięci przodków : Mateusz Morawiecki w Jędrzejowie i Nawarzycach / Aleksandra Boruch. W: Echo Dnia (Świętokrzyskie). – 2021, nr 226, s. 10
34. Rocznicę por. „Zrywa” : pamiętają o poległych w czasie II wojny światowej / G. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2009, nr 26, s. 11
35. 75 rocznica rocznic prowokacji UB w Nawarzycach / G. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2021, nr 31, s. 139-140
36. Spłonęło około 30 hektarów łąk, torfowisk i prywatne lasy / opracowała Agata Chrobot. W: Echo Dnia (Świętokrzyskie). – 2020, nr 87, s. 13
37. Syreny i lwy w kościele : Nawarzyce / Janusz Kędracki. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. – 2010, 15 października, [dodatek do Gaz. Wyborczej Wydanie 1 2010 nr 242], s. 6
38. Ś.p. Adam Wielowieyski. W: Gazeta Kielecka. – 1901, nr 69, s. 2
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/3579/edition/3474/content?ref=desc>
39. Ś.p. Jan Wielowieyski : [nekrolog]. W: Gazeta Kielecka. – 1911, nr 1, s. 4
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/4552/edition/4438/content?ref=desc>
40. Ś.p. Józef Czarniecki. W: Gazeta Kielecka. – 1933, nr 58, s. 2
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/7168/edition/7030/content?ref=desc>
41. Ś.p. Tomasz Winnicki. W: Gazeta Kielecka. – 1908, nr 11, s. 3
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/4240/edition/4130/content?ref=desc>

42. U nas mieszka wujek nowego premiera. Są też inne rodzinne więzy / Mateusz Kołodziej. W: Echo Dnia (Świętokrzyskie). – 2017, nr 285, s. 4-5
43. Uroczystości w cieniu wyborów : 15 sierpnia - Święto Wojska Polskiego w Nawarżycach / G. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2006, nr 34, s. 6
44. W hołdzie Bończy : w Nawarżycach odsłonięto obelisk upamiętniający tych, którzy walczyli za Ojczyznę / Tomasz Zieliński. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2004, nr 46, s. 7
45. W systemie ratownictwa : OSP w Nawarżycach / G. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2003, nr 6, s. 8
46. Wspomnienie pośmiertne : kpt. Kazimierz Hromniak ps. „Leśnik” odszedł na wieczną wartę / Zagała Wiesław. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2007, nr 29, s. 13
47. Z jędrzejowskiego / Ks. A. W. W: Gazeta Kielecka. – 1901, nr 42, s. 3
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/3552/edition/3447/content?ref=desc>
48. Zbaczyciel sztandar : wokół wydarzeń z 15 sierpnia 1946 r. w kościele w Nawarżycach / Michał Nowak. W: Gazeta Jędrzejowska. – 2006, nr 32, s. 12
49. Zofia z Deskurów Wielowiejska. W: Gazeta Kielecka. – 1904, nr 62, s. 4
<http://sbc.wbp.kielce.pl/dlibra/publication/3883/edition/3777/content?ref=desc>

Dokumenty elektroniczne

50. Kulisy wizyty premiera w rodzinnych Nawarżycach. Przyjechała cała rodzina. Był wspólny obiad z tradycyjnym rosołem / opracowała Aleksandra Boruch. W: Echo Dnia Świętokrzyskie. Wiadomości Jędrzejów, 27 września 2021
<https://echodnia.eu/swietokrzyskie/kulisy-wizyty-premiera-w-rodzinnych-nawarzycach-przyjechala-cala-rodzina-byl-wspolny-obiad-z-tradycyjnym-rosolem-nowe-zdjecia/ar/c1-15823459>
51. Piękne dożynki gminy Wodzisław w Nawarżycach / Dorota Pietrus. W: Echo Dnia Świętokrzyskie. Wiadomości Jędrzejów 20 sierpnia 2018
<https://echodnia.eu/swietokrzyskie/piekne-dozynki-gminy-wodzislaw-w-nawarzycach-zobacz-jak-wygladala-zabawa-duzo-zdjec/ar/13426185>
52. Premier Mateusz Morawiecki w Nawarżycach. Uczestniczył w 100-leciu Ochotniczej Straży Pożarnej. Odsłonił tablice pamięci ojca i pradziadka / opracowała Aleksandra Boruch. W: Echo Dnia Świętokrzyskie. Wiadomości Jędrzejów 26 września 2021
<https://echodnia.eu/swietokrzyskie/premier-mateusz-morawiecki-w-nawarzycach-uczestniczyl-w-100leciu-ochotniczej-strazy-pozarnej-odslonil-tablice-pamieci-ojca-i/ar/c15-15821889>
53. Takiego premiera Mateusza Morawieckiego mało kto zna. Zdjęcia, uściski, żarty. Szaleństwo w rodzinnych Nawarżycach / Aleksandra Boruch. W: Echo Dnia Świętokrzyskie. Wiadomości Jędrzejów 26 września 2021
<https://echodnia.eu/swietokrzyskie/takiego-premiera-mateusza-morawieckiego-malo-kto-zna-zdjecia-usciski-zarty-szalenstwo-w-rodzinnych-nawarzycach-zdjecia/ar/c1-15822265>

Opracował: Łukasz Kwiecień
grudzień 2021 r.